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Protokół 
z obrad Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia  

Lokalna Grupa Działania „Kraina Rawki” 
odbytego w dniu 13 czerwca 2012 roku w Jeruzalu 

 
Początek obrad - godz. 8
Zakończenie obrad - godz. 13

00 

 
00 

W obradach udział wzięli członkowie Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania "Kraina 
Rawki" według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie Walnego Zebrania Członków. 
2. Wybór przewodniczącego i sekretarza Walnego Zebrania. 
3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
4. Przedstawienie porządku obrad. 
5. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
6. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Walnego Zebrania. 
8. Sprawozdanie Zarządu z wykonania budżetu i zadań za rok 2011. 
9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 

oraz zadań za rok 2011. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu. 
12. Przerwa w obradach. 
13. Wybory organów LGD „Kraina Rawki”: 

− Zarządu 
− Rady 
− Komisji Rewizyjnej 

14. Podjęcie uchwał w sprawie: 
− wyboru Zarządu 
− wyboru Rady 
− wyboru Komisji Rewizyjnej 

15. Dyskusja na temat pozyskania środków na realizację dodatkowych zadań 
ramach Lokalnej Strategii Rozwoju LGD „Kraina Rawki”. 

16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.1 
Otwarcia posiedzenia dokonał pan Janusz Rosiak – Prezes Zarządu Stowarzyszenia, który 
serdecznie powitał przybyłych na posiedzenie członków Stowarzyszenia oraz podziękował 
Panu Andrzejowi Józefowi Luboińskiemu za zaproszenie do nowo otwartej świetlicy 
wiejskiej w Jeruzalu. 
 
Ad. 2  
W punkcie drugim posiedzenia przystąpiono do wyboru Przewodniczącego i Sekretarza 
Walnego Zebrania. 
Na przewodniczącego Walnego Zebrania zgłoszono kandydaturę pani Teresy Słomy, która 
wyraziła zgodę. Kandydatura została poddana pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 
udział wzięło 41 członków. Za wyborem zgłoszonego kandydata głosowało 41 członków, 
nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Przewodniczącą Zebrania 
została wybrana jednogłośnie pani Teresa Słoma. 
 
Na sekretarza Walnego Zebrania zgłoszono kandydaturę pani Pauliny Mozga, która nie 
wyraziła zgody z uwagi na fakt, iż nie jest członkiem Stowarzyszenia LGD „Kraina Rawki”. 
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W związku z powyższym, zaproponowano kandydaturę pani Agnieszki Mrówczyńskiej, 
która wyraziła zgodę. Kandydatura została poddana pod głosowanie. W głosowaniu 
jawnym udział wzięło 41 członków. Za wyborem zgłoszonej kandydatki głosowało 41 
członków, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Sekretarzem 
Zebrania została wybrana jednogłośnie pani Agnieszka Mrówczyńska. 
 
Ad.3. 
W kolejnym punkcie obrad pani Teresa Słoma – przewodnicząca Walnego Zebrania 
stwierdziła, iż obrady są prawomocne, gdyż na 56 członków Stowarzyszenia w Walnym 
Zebraniu bierze udział 41 członków co stanowi kworum wymagane do podjęcia uchwał 
przez Walne Zebranie. 
 
Ad.4. 
Następnie pani Teresa Słoma przedstawiła porządek obrad, który był wysłany do 
wszystkich członków wraz z materiałami i zwróciła się do obecnych z zapytaniem czy ktoś 
zgłasza wnioski o zmianę porządku obrad?   
 
Pierwszy wniosek zgłosił pan Krzysztof Starczewski, który zaproponował zmianę w 
Statucie dotyczącą zapisu w § 22 ust. 1. Zaproponował, aby przyjął on brzmienie „Rada 
wybierana jest przez Walne Zebranie spośród członków Stowarzyszenia”. Pan Starczewski 
uzasadniając swój wniosek stwierdził, iż taki zapis pozwoli na uniknięcie nieporozumień 
interpretacyjnych podczas kolejnych obrad Walnego Zebrania. 
Obecni na posiedzeniu członkowie wyrazili zgodę na zmianę w Statucie wobec czego pan 
Krzysztof Starczewski wniósł o wprowadzenie projektu uchwały po punkcie, w którym 
zaplanowano podjęcie uchwały w sprawie udzieleniu absolutorium dla Zarządu. 

Kolejny wniosek o zmianę porządku zgłosiła pani Teresa Słoma. Wniosek dotyczył: 
- usunięcia punktu 5 porządku dotyczącego Wyboru Komisji Uchwał i Wniosków. Wyraziła 
ona wątpliwość w konieczność powoływania takiej Komisji 
- dodania do porządku obrad po pkt. 9 punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania finansowego oraz przeznaczenia zysku za rok 2011; 
- zapisania punktów 10 i 11 jako jednego o brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu i zadań za rok 2011 oraz udzielenia 
absolutorium Zarządowi Stowarzyszenia;  
- zmiany kolejności punktów 12. Przerwa w obradach i 13. Wybory organów z uwagi na 
konieczność wcześniejszego opuszczenia obrad przez część członków Stowarzyszenia; 
-dodania po pkt. 14 do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zaciąganie zobowiązań majątkowych przez Zarząd. 

Kolejną osobą, która zgłosiła uwagi do zaproponowanego porządku obrad był pan 
Wacław Jacek Adamczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Biała Rawska, który w imieniu 
swoim oraz obecnych na Zebraniu Wójtów Gmin Członkowskich LGD „Kraina Rawki”, 
zaproponował aby dodać do porządku obrad punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie 
ustalenia składki członkowskiej dla jednostek samorządu terytorialnego. Swój wniosek 
umotywował propozycją zwiększenia składki członkowskiej jednostek samorządu 
terytorialnego z 20 tys. złotych rocznie do 30 tys. złotych rocznie. Wyższa kwota składki 
obowiązywałaby od roku 2013. Dodał jednocześnie, iż taka propozycja była już 
przedstawiona podczas obrad Walnego Zebrania w lutym 2012 r. 

Zmiany do porządku obrad zostały poddane pod głosowanie. Za zmianą głosowało 
41 członków, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Zmiana porządku 
obrad została przyjęta jednogłośnie. Po zmianie porządek obrad przedstawia się 
następująco:  
Porządek obrad: 

1. Otwarcie Walnego Zebrania Członków. 
2. Wybór przewodniczącego i sekretarza Walnego Zebrania. 
3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
4. Przedstawienie porządku obrad. 
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5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Walnego Zebrania. 
7. Sprawozdanie Zarządu z wykonania budżetu i zadań za rok 2011. 
8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego  oraz 

przeznaczenia zysku za rok 2011. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 

oraz zadań za rok 2011 oraz udzielenia absolutorium Zarządowi 
Stowarzyszenia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Kraina Rawki”. 

12. Wybory organów LGD „Kraina Rawki”: 
− Zarządu 
− Rady 
− Komisji Rewizyjnej 

13. Przerwa w obradach. 
14. Podjęcie uchwał w sprawie: 

− wyboru Zarządu 
− wyboru Rady 
− wyboru Komisji Rewizyjnej 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciąganie zobowiązań 
majątkowych przez Zarząd. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składki członkowskiej dla 
jednostek samorządu terytorialnego. 

17. Dyskusja na temat pozyskania środków na realizację dodatkowych zadań 
ramach Lokalnej Strategii Rozwoju LGD „Kraina Rawki”. 

18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 5 
W punkcie kolejnym przystąpiono do wyboru Komisji Skrutacyjnej. Zgłoszono 
kandydatury trzech osób, tj. pani Wiesławy Janiak, pani Katarzyny Ciołak oraz pani 
Haliny Anny Sikorskiej. 
Kandydatury zostały poddane pod głosowanie. W głosowaniu jawnym udział wzięło 41 
członków. Za wyborem zgłoszonych kandydatów głosowało 41 członków, nikt od głosu się 
nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Została wybrana Komisja Skrutacyjna w 
składzie: 

1. Wiesława Janiak 
2. Katarzyna Ciołak 
3. Halina Anna Sikorska 

 
Ad. 6 
Następny punkt obrad dotyczył przyjęcia protokołu z poprzedniego Walnego Zebrania. Z 
uwagi na fakt, iż protokół był wysłany w materiałach oraz zamieszczony na stronie 
internetowej LGD jego treść nie była odczytywana. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag do 
protokołu wobec czego przystąpiono do głosowania.  Za przyjęciem protokołu głosowało 
41 członków, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Protokół z 
poprzedniego Walnego Zebrania został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.7 
W kolejnym punkcie obrad pan Piotr Libera – skarbnik Stowarzyszenia przedstawił 
sprawozdanie Zarządu z wykonania budżetu i zadań w 2011 roku, stanowiące załącznik 
nr 2 do niniejszego Protokołu. 
Podsumowując dodał, iż mimo konieczności przesunięcia kwot w ramach poszczególnych 
zadań, budżet został wykonany prawidłowo pod względem rzeczowym i finansowym. 
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Realizacja wydatków następowała w granicach kwot określonych w budżecie                            
z uwzględnieniem zapisów umów o przyznanie pomocy finansowej zawartych z Urzędem 
Marszałkowskim w Łodzi, dokonanych przeniesień i zgodnie z planowanym 
przeznaczeniem w sposób celowy i oszczędny. Wnosząc jednocześnie o zatwierdzenie 
przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu i zadań  zrealizowanych w 2011 
roku. 
 
W tym miejscu pan Janusz Rosiak – prezes Zarządu poprosił przewodniczącą Walnego 
Zebrania o udzielenie mu głosu. Pani Teresa Słoma – wyraziła zgodę. 
W swojej wypowiedzi pan Janusz Rosiak opowiedział o kontrolach realizacji projektu, 
jakie zostały przeprowadzone przez pracowników Departamentu Kontroli w Urzędzie 
Marszałkowskim w Łodzi, jak również o pozytywnych opiniach pracowników 
Departamentu Kontroli na temat funkcjonowania LGD „Kraina Rawki” i realizowanych 
przez nią zadań. Dodał również, iż na podstawie informacji jakie posiada z Urzędu 
Marszałkowskiego w Łodzi, nasze Stowarzyszenie, jako jedno z niewielu w Polsce nie 
dostało zaleceń pokontrolnych. 
 
Ad.8  
Następnie pani Anna Jakubiak – sekretarz Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia,  
przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej oraz wniosek o przyjęcie 
sprawozdania Zarządu i udzielenie absolutorium Zarządowi, stanowiące załącznik nr 3 do 
niniejszego Protokołu. Pani Anna Jakubiak stwierdziła, iż na podstawie dokumentów 
przedstawionych przez Członków Zarządu Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 
"Kraina Rawki", tj. sprawozdania z wykonania budżetu i zadań w 2011 roku oraz 
informacji pokontrolnych przedstawionych po kontrolach przeprowadzonych przez Urząd 
Marszałkowski w Łodzi, jak również na podstawie udzielonych wyjaśnień, członkowie 
Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia wyrazili pozytywną opinię o realizacji budżetu i zadań 
zrealizowanych w 2011 roku.  
 
Ad.9 
Kolejny  punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  
finansowego oraz przeznaczenia zysku za rok 2011. 
Przedmiotowa uchwała, po odczytaniu jej treści przez panią Teresą Słomę, została 
poddana pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 41 członków Stowarzyszenia. 
Wszyscy obecni głosowali za podjęciem uchwały, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie 
głosował przeciw. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.10 
Punkt kolejny obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania budżetu i zadań za rok 2011 oraz udzielenia absolutorium Zarządowi 
Stowarzyszenia.  
W tym miejscu głos zabrał Pan Kazimierz Tkaczyk, który zapytał czy uchwały w sprawie 
absolutorium dla Zarządu nie powinny być podejmowane oddzielnie dla każdego Członka 
Zarządu. 
W odpowiedzi pani Słoma wyjaśniła, iż zgodnie z zapisami Statutu Stowarzyszenia, 
absolutorium jest udzielane całemu Zarządowi. 
Przedmiotowa uchwała, po odczytaniu jej treści przez panią Teresą Słomę, została 
poddana pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 41 członków Stowarzyszenia. 
Wszyscy obecni głosowali za podjęciem uchwały, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie 
głosował przeciw. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 11 
W punkcie dotyczącym zmiany w Statucie Stowarzyszenia LGD „Kraina Rawki”, 
przewodnicząca otworzyła dyskusję. 
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Z uwagi na fakt, iż nikt z obecnych nie zabrał głosu, pani Słoma odczytała treść uchwały 
po czym poddała ją pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 41 członków 
Stowarzyszenia. Wszyscy obecni głosowali za podjęciem uchwały, nikt od głosu się nie 
wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 12 
W kolejnym punkcie obrad przystąpiono do wyborów członków Zarządu, w tym Prezesa 
Zarządu,  Rady i Komisji Rewizyjnej. 
 
Pani Teresa Słoma poprosiła Komisję Skrutacyjną o rozpoczęcie pracy oraz o zgłaszanie 
kandydatów do poszczególnych organów Stowarzyszenia. 
 
Na prezesa Zarządu zgłoszono tylko jedną kandydaturę – pana Janusza Rosiaka (gm. 
Rawa Mazowiecka, sektor społeczny), który wyraził zgodę. 
 
Na członków Zarządu zgłoszono kandydatury następujących osób: 

1. Doroty Niezabitowskiej-Pawlikowskiej (gm. Biała Rawska, sektor gospodarczy) 
2. Piotra Libery (gm. Cielądz, sektor gospodarczy) 
3. Mariusza Cheba (gm. Regnów, sektor społeczny) 
4. Teresy Słomy (gm. Kowiesy, sektor społeczny) 
5. Agaty Magiery (gm. Sadkowice, sektor publiczny) 

Wszystkie zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 
 
Na członków Rady zgłoszono następujących kandydatów: 

1. Wacława Jacka Adamczyka (gm. Biała Rawska, sektor publiczny) 
2. Grażynę Wolską (gm. Biała Rawska, sektor społeczny) 
3. Małgorzatę Stolarek (gm. Cielądz, sektor społeczny) 
4. Pawła Królaka (gm. Cielądz, sektor publiczny) 
5. Krystynę Oziębło (gm. Kowiesy, sektor publiczny) 
6. Andrzeja Józefa Luboińskiego (gm. Kowiesy, sektor społeczny) 
7. Annę Grabarz (gm. Rawa Mazowiecka, sektor publiczny) 
8. Krzysztofa Starczewskiego (gm. Rawa Mazowiecka, sektor społeczny) 
9. Edytę Lisicką (gm. Regnów, sektor publiczny) 
10. Tomasza Wojdalskiego (gm. Regnów, sektor publiczny) 
11. Leszka Jankowskiego (gm. Sadkowice, sektor publiczny) 
12. Pawła Weryńskiego (gm. Sadkowice, sektor społeczny) 

Wszyscy kandydaci wyrazili swoją zgodę na kandydowanie. 
 
 
Na członków Komisji Rewizyjnej zgłoszono kandydatury następujących osób: 

1. Anny Jakubiak (gm. Rawa Mazowiecka, sektor publiczny ) 
2. Sylwestra Sypki (gm. Cielądz, sektor społeczny) 
3. Kazimierza Tkaczyka (gm. Regnów, sektor społeczny) 
4. Jana Babickiego (gm. Biała Rawska, sektor społeczny) 
5. Urszuli Olszowskiej (gm. Rawa Mazowiecka, sektor społeczny) 
6. Piotra Staszewskiego (gm. Sadkowice, sektor publiczny) 
7. Elżbiety Książkiewicz (gm. Kowiesy, sektor społeczny) 
8. Bożeny Szostek (gm. Rawa Mazowiecka, sektor społeczny) 

Wszystkie zgłoszone osoby wyraziły swoją zgodę na kandydowanie. 
 
Po przygotowaniu kart do głosowania przez członków Komisji Skrutacyjnej, 
przewodnicząca Walnego Zebrania ogłosiła rozpoczęcie głosowania. 
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W tym miejscu głos zabrała pani Grażyna Wolska, która poinformowała, iż z uwagi na 
umówione wcześniej spotkanie musi opuścić obrady i jednocześnie wyraziła nadzieję, iż 
uda jej się powrócić przed zakończeniem obrad Walnego Zebrania. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Zebrania poinformowała, iż od tego momentu w 
obradach Walnego Zebrania bierze udział 40 członków Stowarzyszenia.  
 
Po zakończeniu głosowania i podliczeniu wszystkich głosów, Komisja Skrutacyjna ogłosiła 
wyniki wyborów do poszczególnych organów Stowarzyszenia. Protokoły Komisji 
Skrutacyjnej stanowią załączniki nr 4, 5 i 6 do niniejszego Protokołu. 
 
Zgodnie z protokołem Komisji Skrutacyjnej organy Stowarzyszenia zostały wybrane w 
następujących składach: 
Zarząd: 

1. Janusz Rosiak (gm. Rawa Mazowiecka) – Prezes Zarządu 
2. Dorota Niezabitowska-Pawlikowska (gm. Biała Rawska) - członek 
3. Piotr Libera (gm. Cielądz) – członek 
4. Mariusz Cheba (gm. Regnów) –  członek 
5. Teresa Słoma (gm. Kowiesy) – członek 
6. Agata Magiera (gm. Sadkowice) – członek 

 
Zgodnie z § 20 ust. 2 Statutu Stowarzyszenia, Zarząd na pierwszym posiedzeniu wybiera 
spośród siebie dwóch wiceprezesów i skarbnika. 
 
Rada: 

1. Wacław Jacek Adamczyk 
2. Grażyna Wolska 
3. Paweł Królak 
4. Małgorzata Stolarek 
5. Andrzej Józef Luboiński 
6. Krystyna Oziębło 
7. Krzysztof Starczewski 
8. Anna Grabarz 
9. Tomasz Wojdalski 
10. Edyta Lisicka 
11. Leszek Jankowski 
12. Paweł Weryński 

 
Zgodnie z § 22 ust. 4 Statutu Stowarzyszenia, Rada na pierwszym posiedzeniu wybiera 
ze swego grona przewodniczącego, dwóch wiceprzewodniczących i sekretarza. 
 
Komisja Rewizyjna: 

1. Kazimierz Tkaczyk 
2. Anna Jakubiak 
3. Sylwester Sypka 
4. Jan Babicki 
5. Urszula Olszowska 
6. Piotr Staszewski  

 
Zgodnie z § 23 ust. 3 Statutu Stowarzyszenia, członkowie Komisji Rewizyjnej wybierają 
spośród siebie przewodniczącego i sekretarza Komisji. 
 
Ad.13 
W kolejnym punkcie obrad pani Teresa Słoma ogłosiła przerwę w obradach. 
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Ad.14. 
Po wznowieniu obrad, przystąpiono do podjęcia uchwał w sprawie wyboru Zarządu, Rady 
i Komisji Rewizyjnej. 
Przewodnicząca Walnego Zebrania odczytała treść uchwały w sprawie wyboru Zarządu, 
stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu po czym ogłosiła rozpoczęcie głosowania. 
W głosowaniu nad przedmiotową uchwałą wzięło udział 40 członków Stowarzyszenia. 
Wszyscy obecni głosowali za podjęciem uchwały, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie 
głosował przeciw. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Następnie pani Teresa Słoma odczytała treść uchwały w sprawie wyboru Rady, 
stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu po czym ogłosiła rozpoczęcie głosowania.  
W głosowaniu nad przedmiotową uchwałą wzięło udział 40 członków Stowarzyszenia. Za 
podjęciem uchwały głosowało 40 osób, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował 
przeciw. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Kolejną uchwałą odczytaną przez przewodniczącą Zebrania i poddaną pod głosowanie 
była uchwała w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej. W głosowaniu nad przedmiotową 
uchwałą wzięło udział 40 członków Stowarzyszenia. Wszyscy obecni głosowali za 
podjęciem uchwały, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 15 
Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zaciąganie 
zobowiązań majątkowych przez Zarząd. 
 
W tym miejscu pani Teresa Słoma udzieliła głosu panu Januszowi Rosiakowi, który 
wyjaśnił zebranym, iż podjęcie tej uchwały bardzo ułatwi funkcjonowanie LGD. W trakcie 
realizacji projektu Zarząd musi podejmować różne zobowiązania, w tym wynikające z 
podpisanych umów z wykonawcami i pracownikami. W przypadku nie przyjęcia ww. 
uchwały, za każdym razem, gdy Zarząd będzie chciał wydatkować chociażby najmniejszą 
kwotę, będzie trzeba zwoływać Walne Zebranie. 
 
Następnie przewodnicząca Walnego Zebrania odczytała treść uchwały i ogłosiła 
rozpoczęcie głosowania. 
W głosowaniu nad przedmiotową uchwałą wzięło udział 40 członków Stowarzyszenia. 
Wszyscy obecni głosowali za podjęciem uchwały, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie 
głosował przeciw. Uchwała została podjęta 40 głosami. 
 
Ad. 16 
W następnym punkcie obrad przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
ustalenia składki członkowskiej dla jednostek samorządu terytorialnego. Przewodnicząca 
posiedzenia otworzyła dyskusję, ale nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
 
W głosowaniu nad przedmiotową uchwałą, po jej przeczytaniu przez Przewodniczącą, 
udział wzięło 40 członków Stowarzyszenia. Wszyscy obecni głosowali za podjęciem 
uchwały, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Uchwała została 
podjęta 40 głosami. 
 
Ad.17  
W punkcie dotyczącym dyskusji na temat pozyskania środków na realizację dodatkowych 
zadań w ramach lokalnej Strategii Rozwoju LGD „Kraina Rawki” głos zabrał pan Janusz 
Rosiak, który poinformował zebranych na posiedzeniu Członków Stowarzyszenia, że 
lokalne grupy działania mają możliwość ubiegania się o dodatkowe środki na realizację 
Lokalnej Strategii Rozwoju. Poinformował również, iż dodatkowe środki można 
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przeznaczyć wyłącznie na nowe, nie zapisane dotychczas, cele szczegółowe                              
i przedsięwzięcia. 

W tym miejscu pan Rosiak poprosił panią Agnieszkę Mrówczyńską – dyrektora 
biura LGD „Kraina Rawki”, aby przedstawiła cele ogólne, cele szczegółowe                               
i przedsięwzięcia jakie są zapisane w Lokalnej Strategii Rozwoju. 

Po zakończeniu wypowiedzi przez panią Mrówczyńską, ponownie głos zabrał pan 
Rosiak, który poprosił panią Mrówczyńską, aby wyjaśniła, czy dodatkowe zadania 
wymuszają konieczność zmiany celów ogólnych strategii czy tylko celów szczegółowych                            
i przedsięwzięć. 

W odpowiedzi pani Mrówczyńska wyjaśniła, iż zmiana LSR w zakresie 
dodatkowych zadań dotyczyć może celów szczegółowych i przedsięwzięć. 

Uzupełniając swoją wypowiedź pan Rosiak dodał, iż zachęca wszystkich obecnych 
na Zebraniu Członków Stowarzyszenia do zgłaszania propozycji zadań, które mogłyby być 
realizowane w ramach dodatkowych środków. Dodał jednocześnie, iż należy mieć na 
uwadze fakt, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi, wszystkie 
projekty realizowane przez beneficjentów LGD „Kraina Rawki” muszą zostać zrealizowane 
do końca 2014 roku. 

W tym miejscu głos zabrał pan Krzysztof Starczewski, który zaproponował, aby w 
ramach dodatkowych zadań, rozważyć projekt wytyczenia szlaku kolejki wąskotorowej. 

W odpowiedzi pan Rosiak powiedział, iż dobrze by było, gdyby dodatkowe zadania 
zostały zrealizowane przez podmioty, które są w stanie zabezpieczyć pełną kwotę na 
realizację całego zadania. 

Kolejną osobą, która zabrała głos w dyskusji był pan Leszek Jankowski – wójt 
Gminy Sadkowice, który zapytał czy w ramach dodatkowych zadań, gminy mogłyby 
realizować zadania z zakresu podstawowych usług dla ludności wiejskiej. 

W odpowiedzi pani Agnieszka Mrówczyńska wyjaśniła, iż zakres działań, w ramach 
których mogą być realizowane dodatkowe zadania, pozostaje niezmienny co oznacza, że 
dodatkowe środki mogą być wykorzystane na realizację zadań takich jakich „Małe 
projekty”, „Odnowa i rozwój wsi”, „Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej” 
oraz „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw”. 

Następnie głos zabrała pani Halina Anna Sikorska - kierownik Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Kowiesach, która zaproponowała, aby rozszerzyć zakres LSR o zadanie 
dotyczące wyposażenia bibliotek. 

W tym miejscu głos ponownie zabrał pan Leszek Jankowski, który poprosił panią 
Mrówczyńską o przypomnienie zakresu zadań, jakie mogą być zrealizowane w ramach 
działania „Odnowa i rozwój wsi”. 
 Po zakończeniu wypowiedzi przez panią Mrówczyńską, głos zabrał pan Krzysztof 
Starczewski, który zaproponował aby Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi Rawskiej, które 
skupia wszystkie gminy powiatu rawskiego złożyło wniosek na realizację zadania 
dotyczącego rewitalizacji zabytkowej Kolejki Wąskotorowej.  
 W tym miejscu głos zabrał pan Leszek Jankowski, który zapytał, czy 
beneficjentem działania „Odnowa i rozwój wsi” może być parafia. 
 W odpowiedzi pani Mrówczyńska wyjaśniła, iż parafia może być beneficjentem 
tego działania.  
 Podsumowując dyskusję pan Rosiak zaproponował, aby do końca czerwca 
Członkowie LGD składali propozycje dodatkowych zadań, które mogłyby zostać 
zrealizowane w ramach lokalnej strategii rozwoju. Pan Prezes zaznaczył jednocześnie, iż 
LGD „Kraina Rawki” ma jedynie możliwość pozyskania dodatkowych środków, co oznacza, 
że wzięcie udziału w konkursie nie oznacza gwarancji otrzymania pomocy finansowej. 
  
Ad. 18 
W punkcie dotyczącym wolnych wniosków, głos zabrał pan Janusz Rosiak, który – w 
imieniu swoim i członków Zarządu – podziękował Zebranym Członkom Stowarzyszenia za 
okazane zaufanie i ponowny wybór do Zarządu wyrażając jednocześnie nadzieję na 
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owocną współpracę ze wszystkimi członkami Stowarzyszenia oraz na sprawną realizację 
osi IV Leader w kolejnych latach. 

Kolejną osobą, która zabrała głos była pani Anna Jakubiak, która w imieniu 
Komisji Rewizyjnej podziękowała tym członkom, którzy nie zostali wybrani w dzisiejszych 
wyborach. Jednocześnie pani Jakubiak złożyła wniosek do Zarządu, aby rozpatrzył 
możliwość przyjęcia w poczet członków Stowarzyszenia nowe osoby, które chcą aktywnie 
działać na rzecz rozwoju obszaru objętego działaniem LGD „Kraina Rawki”. W swojej 
wypowiedzi pani Jakubiak nawiązała również do wniosku, jaki Komisja Rewizyjna złożyła 
na posiedzeniu w dniu 06 czerwca 2012 roku, aby Zarząd wykreślił z listy członków te 
osoby, które uchylają się od obowiązku płacenia składek członkowskich. 
 W odpowiedzi pan Janusz Rosiak powiedział, iż Zarząd zastosuje się do wniosku 
Komisji Rewizyjnej i poprosił wszystkich członków LGD, aby zachęciły aktywne osoby ze 
swojego otoczenia, które chcą działać w Stowarzyszeniu LGD „Kraina Rawki” oraz 
namówiły je do złożenia deklaracji członkowskich. Pan Rosiak poinformował również, iż 
polecenie członka LGD dla osoby deklarującej chęć przystąpienia do LGD, będzie miało 
dodatkową wartość przy rozpatrywaniu takiej deklaracji przez Zarząd. 
 W związku z tym, iż nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji Pan Janusz Rosiak 
serdecznie podziękował wszystkim obecnym członkom Stowarzyszenia za liczne przybycie 
i aktywny udział w dyskusji. Wyraził również nadzieję, iż wszyscy członkowie 
Stowarzyszenia nadal będą aktywnie działać na rzecz rozwoju swoich gmin. 
 
 
Ad. 19 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Walnego Zebrania ogłosiła 
zamknięcie obrad. 
 
 
 

Protokolant:       Przewodniczący Zebrania 

/-/ Agnieszka Mrówczyńska            /-/ Teresa Słoma 

 
 


